
Zápis č. 2/2/2018 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
z 15. februára 2018 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Ľubomír Guman, Dóra Hushegyiová, Martin 
Kabát, Martin Kákoš, Peter Kubica, Ildikó Nagy, David Soukeník 
Neprítomný: Jozef Chudík, 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Ing. Juraj Rybanský – riaditeľ Sekcie spravodajstva, športu a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa. Z rokovania sa ospravedlnil J. Chudík. 
Navrhol, aby sme v bode 4 f rôzne prerokovali body: Návrh na odpis pohľadávok, Návrh na 
zmenu Organizačného poriadku RTVS – príloha č.3,a ako bod č. 3 bol prorokovaný bod 
Návrh Dodatku č. 1A k Zmluve č. MK - 57/2017/M o zabezpečení služieb verejnosti v oblasti 
rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na roky 2018-2022 v znení Dodatku č. 1 
MK – 71/2017/M na rok 2018. 
 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 14/2018: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Návrh Dodatku č. 1A k Zmluve č. MK - 57/2017/M o zabezpečení služieb verejnosti 

v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na roky 2018-2022 v znení 
Dodatku č. 1 MK – 71/2017/M na rok 2018 

4. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
5. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca D. 
Soukeník);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

6. Správa o činnosti Rady RTVS za II. polrok 2017 (spravodajca I. Gallo) 
7.  Správa o činnosti RTVS za II. polrok 2017 vrátane správy o hospodárení a plnení 

záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a televízie Slovenska za IV. štvrťrok 
2017 (spravodajca M. Kákoš) 

8.  Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za II. polrok 
2017 (spravodajca P. Kubica) 

9. Súhrnná informácia o správnych konaniach vedených Radou pre vysielanie a 
retransmisiu proti RTVS v roku 2017  (spravodajca D. Soukeník) 

10. Prehľad súdnych sporov RTVS k 31.12.2017 (spravodajca D. Soukeník) 
11. Vyhodnotenie vysielania vianočnej programovej štruktúry RTVS (spravodajcovia J. 

Chudík a Ľ. Guman) 
12. Sťažnosti a podnety 
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13. Rôzne  
 

Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  
D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / J. Chudík /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 15/2018 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

1.  Nevyhodnocuje sa.  

2.  Nevyhodnocuje sa.  

3.  Nevyhodnocuje sa.  

4.  Nevyhodnocuje sa.  

5.  Nevyhodnocuje sa.  

6.  Nevyhodnocuje sa.  

7.  Nevyhodnocuje sa.  

8.  Nevyhodnocuje sa.  

9.  Nevyhodnocuje sa.  

10.  Nevyhodnocuje sa.  

11.  Nevyhodnocuje sa.  

12.  Nevyhodnocuje sa.  

 

Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  
D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Návrh Dodatku č. 1A k Zmluve č. MK - 57/2017/M o zabezpečení služieb 

verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na roky 
2018-2022 v znení Dodatku č. 1 MK – 71/2017/M na rok 2018 

I. Gallo informoval, že v náväznosti na realizáciu programového záväzku špecifikovaného 
v Zmluve č. MK – 57/2017/M o zabezpečení služieb verejnosti v oblasti rozhlasového 
vysielania a televízneho vysielania na roky 2018 – 2022 v znení Dodatku č. 1 MK – 
71/2017/M na rok 2018 je nevyhnutná zmena „Časti A“  Špecifikácia programového záväzku 
Rozhlasu a televízie Slovenska v oblasti televízneho vysielania.  
Zmena v špecifikácii programového záväzku v oblasti televízneho vysielania je výsledkom 
navýšenia príspevku na realizáciu nových pôvodných programov. 
R. Ceizel doplnil podrobnosti a uviedol, že ide o sumu 9 mil. €, ktorá bude rozdelená do 
programovej a investičnej časti na rekonštrukciu priestorov, kde sa nachádzajú výrobné 
štúdiá. 
P. Kubica odporúča za DK tento materiál zobrať na vedomie.  
J. Rezník uviedol, že ho tešia financie do investičnej časti, ktoré umožnia zrekonštruovať 
niektoré výrobné priestory. Má záujem o to, aby areál v Mlynskej doline vynovený ako celok 
počas najbližších 5 rokov a toto považuje za začiatok.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 16/2018 
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Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie návrh Dodatku č. 1A na rok 2018 k Dodatku č. 1 
MK - 71/2017/M na rok 2018 k Zmluve č. MK - 57/2017/M o zabezpečení služieb verejnosti v 
oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na roky 2018-2022. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
4. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
J. Rezník informoval o tom, že v priebehu februára J. Rybanský a B. Chmel oznámili svoj 
odchod z RTVS zo Sekcie spravodajstva. Nepovažuje túto situáciu za takú, ktorá by si 
žiadala neštandardné riešenia. Verí, že ich nástupcovia budú pokračovať v ich misii. Ďalej 
informoval, že sa zúčastnil v Ženeve na stretnutí so zástupcami EBU ohľadom financovania 
verejnoprávnych médií. V tejto chvíli sa čaká na výsledok referenda vo Švajčiarsku, ktoré má 
byť o tom, či chcú mať verejnoprávne médiá v takej podobe, akú majú v súčasnosti, alebo či 
sa nebude verejnoprávne vysielanie zadávať súkromným médiám. Minulý týždeň sa stretol 
s riaditeľom rumunského rozhlasu. Informoval, že v Rumunsku už je platený rozhlas zo 
štátneho rozpočtu.  
I. Gallo požiadal o informáciu aj J. Rybanského. 
J. Rybanský zdôraznil, že jeho vzťahy s GR RTVS sú korektné a platí to, čo povedal GR 
RTVS, že odchádza zo zdravotných dôvodov. 
I. Gallo sa spýtal, či nepotvrdzuje špekulácie, ktoré vyšli v médiách, že jeho odchod súvisí so 
zrušením relácie Reportéri. 
J. Rybanský to vylúčil a označil to za absurdné informácie. 
M. Kákoš sa spýtal, ako bude personálne riešená táto situácia. 
J. Rezník uviedol, že pracuje na tom, aby boli tieto miesta obsadené a ani na sekundu tam 
nepríde k tom, aby ľavá ruka nevedela, čo robí pravá. 
  
5. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring odprezentovala základné ekonomické ukazovatele: 
Celkové výdavky RTVS k 31.1.2018 predstavovali sumu 7,43 mil.€, t.j. 5,77 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 7,42 mil.€ - plnenie na 
5,99 % a kapitálové výdavky sú vo výške  
2 323 € - plnenie na 0,05 % a celkový prebytok bol vo výške 37,63 mil. €. K sledovanému 
obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané. 
T. Búza uviedol, za televíznu časť, že sa plnia všetky zákonné náležitosti. Informoval, že 
mimoriadne udalosti boli Pamätný deň obetiam holokaustu, ZOH a séria diskusií k 25. 
výročiu vzniku SR. Venovali sa aj výročiu narodenia J. Jánošíka. 
I. Gallo sa spýtal, aká je zatiaľ sledovanosť ZOH. 
T. Búza uviedol, že posledný hokejový zápas SR sledovalo zatiaľ 600 tis. divákov. Informoval 
aj o dobrej sledovanosti Márie Terézie.  
M. Dzurjanin uviedol, že najväčšia pozornosť sa venuje ZOH. Informoval aj o zaradení 
relácie Osudy 20. storočia. 30.1. mala premiéru rozhlasová hra Dedičstvo. Pokračuje sa 
v organových koncertoch a veľmi dobrá účasť bola aj na 4. koncerte SOSR.   
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 17/2018 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
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Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
R. Doehring odprezentovala predložený návrh prenájmu. 
D. Soukeník za DK uviedol, že nemajú pripomienky. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 18/2018: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku s nájomcom: FIXA, s.r.o. 

RTVS, organizačná zložka Slovenský rozhlas 
Nájomca: FIXA s.r.o. 
Predmet nájmu: nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte RTVS, na 

Benediktiho ul. č. 5 v Bratislave, na 4. poschodí (kancelária), m. č. 404 
o celkovej výmere 15,00 m². 

Účel užívania predmetu nájmu: kancelária  

Pôvodná doba nájmu od 01.04.2017 na dobu neurčitú 

zmluva uzatvorená dňa 24.03.2017 

(ZM1003469) 

Navrhovaná doba nájmu  

Dodatok č. 1 

od 01.03.2018 na dobu neurčitú  

(ZM1003469_1) 

Pôvodná cena nájmu                           
1 395,00 eur bez DPH ročne -  kancelária  

   600,00 eur bez DPH ročne -  parkovacie miesto 

Navrhovaná cena nájmu 
1 395,00 eur bez DPH ročne -  kancelária   

    

Pôvodná cena nájmu za m²                          
93,00 eur/m² bez DPH ročne - kancelária 

60,00 eur/m² bez DPH ročné - parkovacie miesto 

Navrhovaná cena nájmu za m² 
93,00 eur/m² bez DPH ročne - kancelária 

 

Pôvodná cena služieb 614,52 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena služieb 662,45 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 - mesačná 

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná  

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / J. Chudík, P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
J. Rezník odprezentoval všetky prebiehajúce obstarávania z materiálu. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 19/2018: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
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Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, I. Nagy,  
D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / J. Chudík, P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
J. Rezník odprezentoval všetky predložené zámery. 
M. Kabát uviedol, že DK sa pýtala na zámer k UEFA, ktorý im bol vysvetlený. 
I. Gallo predložil po neverejnej časti rokovania návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 20/2018: 
Rada RTVS schvaľuje informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle § 15 
ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / J. Chudík, P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
M. Kabát informoval, že DK boli zodpovedané všetky otázky a nemajú výhrady. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 21/2018: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, I. Nagy, D. 
Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / J. Chudík, P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
Návrh na zmenu Organizačného poriadku RTVS – príloha č.3 
I. Gallo uviedol, že Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. f) schvaľuje štatút Rozhlasu a 
televízie Slovenska, organizačný poriadok Rozhlasu a televízie Slovenska, štatút 
programových pracovníkov a spolupracovníkov Rozhlasu a televízie Slovenska podľa § 4 
ods. 2 a podmienky poskytovania archívnych dokumentov podľa § 4 ods. 3, 
Na decembrovom rokovaní rady sme schválili nový Organizačný poriadok RTVS, v ktorom 
vznikli nové sekcie. Teraz sme dostali na schválenie doplnený organizačný poriadok aj 
s príslušnými odbormi a tímami v týchto sekciách a definitívne znenie Organizačného 
poriadku RTVS. 
V. Staškovič, riaditeľ Sekcie ľudských zdrojov RTVS, odprezentoval zmeny v Organizačnom 
poriadku RTVS. 
D. Soukeník uviedol, že je rád, že tam boli doplnené náplne jednotlivých sekcií. Na DK sa 
pýtali aj na hľadanie rezerv.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 22/2018: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. f) zákona č. 532/2010 o RTVS schvaľuje zmenu  
organizačného poriadku Rozhlasu a televízie Slovenska v predloženom znení. 
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Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, I. Nagy,  
D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / J. Chudík, P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Návrh na odpis pohľadávok 
I. Gallo informoval, že ide o pohľadávky v celkovej sume 164 355,07 €. Materiál je 
predložený v zmysle § 13 ods. 1 písm. k) zákona č. 176/2004 Z.z. o nakladaní s majetkom 
verejnoprávnych inštitúcií, ktorý hovorí, že: 1) Predchádzajúci písomný súhlas 
samosprávneho alebo iného kolektívneho orgánu podľa § 12 ods. 2 sa vyžaduje na: písm. k) 
odpísanie pohľadávky v sume vyššej ako 6 000 eur. 
Informoval, že GR RTVS požiadal, aby bol tento bod prerokovaný v neverejnom režime. 
Členovia Rady RTVS odhlasovali prerokovanie tohto bodu v neverejnom režime. 
I. Gallo po skončení neverejnej časti predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 23/2018: 
Rada RTVS v zmysle § 13 ods. 1 písm. k) zákona č. 176/2004 Z. z. o nakladaní s majetkom 
verejnoprávnych inštitúcií vyslovuje súhlas s návrhom na odpísanie pohľadávky RTVS voči 
spoločnostiam: 

 Názov spoločnosti Suma pohľadávky 

1.  Artur Orban - Stella Shop 7 596,28 € 

2.  TELMAN, a.s. 15 831,90 € 

3.  HKL-MJM Bratislava 43 200,00 € 

4.  URELA s.r.o. 59 816,47 € 

5.  BALVEI Inc. 12 765,92 € 

6.  EPG Production a.s. 11 900,00 € 

7.  PROMO STARS s.r.o. 13 244,50 € 

 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / J. Chudík, P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Komplexná správa o činnosti Sekcie spravodajstva, športu a publicistiky RTVS  

(spravodajcovia: M. Kákoš a I. Nagy) 
I. Gallo informoval, že materiál je predložený v zmysle uznesenia Výboru NR SR pre kultúru 
a médiá č. 74 z 26.9.2017. Správa je vypracovaná štandardným spôsobom, mapuje a 
informuje o najdôležitejších témach, o ktorých sa rokovalo. Neprišli od členov rady k nej 
zatiaľ žiadne pripomienky. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o nich hlasovať:  
Uznesenie č. 24/2018: 
Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti Rady RTVS za II. polrok 2017 a ukladá 
predsedovi Rady RTVS, aby ju predložil Výboru NR SR pre kultúru a médiá. 
 

T: 28.2.2018 
Z: predseda Rady RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / J. Chudík, P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 

http://www.zakonypreludi.sk/zz/2004-176#f6189523
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7. Správa o činnosti RTVS za II. polrok 2017 vrátane správy o hospodárení a 
plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a televízie Slovenska za IV. 
štvrťrok 2017 (spravodajca M. Kákoš) 

I. Gallo skonštatoval, že materiál je predložený v zmysle uznesenia rady č. 28/2016, ktoré 
určuje, že plnenie záväzných ukazovateľov rozpočtu sa predkladá štvrťročne a že pri 
predložení tohto materiálu po skončení polroka má obsahovať aj plnenie programového 
konceptu. A okrem toho všetkého v zmysle uznesenia Výboru NR SR pre kultúru a médiá č. 
75 z 26.9.2017 má tento materiál aj podobu polročnej správy o činnosti RTVS a predkladáme 
ho na VKM. 
J. Rezník odprezentoval všeobecnú časť predloženej správy. 
R. Doehring odprezentovala ekonomickú časť správy. Informovala, že momentálne sa 
pracuje na celkovej závierke za rok 2017. Potom sa bude dať informovať o tom, aké budú 
presuny z roku 2017 do roku 2018. 
T. Búza uviedol televíznu časť správy. Uviedol, že priebežne na každej rade podrobne 
informuje o výkonnosti STV.  
M. Kákoš prečítal svoj spravodajský príspevok k televíznej časti: 
„Vzhľadom na výmenu vo vedení RTVS v auguste 2017 možno II. polrok charakterizovať ako 
v istom zmysle prechodové obdobie. Vo výrobe aj vo vysielaní sa realizovali zámery 
predchádzajúceho vedenia, v zmysle koncepcie rozvoja nového gen. riaditeľa sa zároveň 
začala príprava na nové programové obdobie s výhľadom na najbližších päť rokov. Druhý 
polrok preto kontinuálne pokračoval v nastavení z predchádzajúcich období s tým, že 
zároveň zrkadlil niektoré tendencie výhľadu do ďalšieho programového obdobia. 
 Je potešiteľné, že Slov. televízia si udržala svoju pozíciu na televíznom trhu, 
v niektorých cieľových skupinách ju dokonca mierne posilnila. Pod čiastočný pokles 
sledovanosti na Dvojke sa v porovnaní s predchádzajúcim rokom podpísala absencia 
výrazných športových udalostí, dominantou bola naša kvalifikácia na futbalové MS 2018, 
negatívne ovplyvnila sledovanosť športového obsahu na Dvojke diskvalifikácia P.Sagana na 
TDF. Z uvedených tabuliek vyplýva, že vo vysielaní boli v globále dodržané plánované 
ukazovatele, prípady čiastkových rozdielov oproti plánu sú v správe dostatočne zdôvodnené 
v komentároch. Strategické zámery v oblasti vysielania i zákonom stanovené ukazovatele 
boli v II. polroku dodržané. 
 II. polrok 2017 bol tak ako po iné roky rozčlenený na tri vysielacie štruktúry – letnú, 
jesennú a vianočnú. Jednotlivé vysielacie štruktúry vyhodnocovala rada parciálne počas 
celého obdobia. STV v II. polroku nepriniesla do vysielania nové formáty, viac sa 
sústreďovala na skvalitnenie už zabehnutých formátov, aj vysielacie štruktúry boli 
koncipované v intenciách predchádzajúcich rokov. Do vysielania výraznejšie zasiahli najmä 
voľby do VÚC a 500. výročie reformácie, ktoré prinieslo na obrazovky viacero 
pozoruhodných dokumentov a publicistických relácií. Keďže podrobné hodnotenie programu 
Radou bude súčasťou výročnej správy, za II. polrok iba niekoľko poznámok.     
 Za najväčší počin v oblasti dramatiky možno hodnotiť koprodukčný projekt štyroch 
verejnoprávnych televízií Mária Terézia, ktorý sa stretol s veľkým diváckym ohlasom, ale 
treba spomenúť i viacero filmov, na ktorých RTVS participovala ako koproducent. Medzi 
zábavnými formátmi dominovalo Milujem Slovensko, vo vysielaní Dvojky sa treba zmieniť 
o 53 premiérach audiovizuálnych diel od slovenských nezávislých tvorcov, ktorých uvádzanie 
nesporne patrí k povinnostiam verejnoprávneho média. V oblasti vysielania pre deti a mládež 
pokračovala STV v osvedčenej štruktúre s osvedčenými formátmi.  
 Pre Sekciu SŠP bolo najväčšou úlohou zabezpečenie vysielania v súvislosti 
s voľbami do VÚC – touto udalosťou sme sa podrobne zaoberali na predchádzajúcich 
zasadnutiach rady, kedy sme konštatovali, že až na parciálne výhrady zvládla RTVS volebné 
obdobie kvalitne. Rovnako tak treba vyzdvihnúť i fakt, že hlavná spravodajská relácia Správy 
má v sledovanosti rastúci trend s vysokým hodnotením objektivity. Komplexnou správou 
o stave Sekcie SŠP sme sa zaoberali na ostatnom zasadnutí rady. 
 Dominantným projektom štúdií v Košiciach a Banskej Bystrici je Ahoj, Slovensko 
s postupnou profiláciou a skvalitňovaním moderátorov. Vo vysielacej štruktúre majú pevné 
miesto aj viaceré cykly z produkcie štúdií. 
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 V Sekcii technickej realizácie v II. polroku prišlo k viacerým výrazným investíciám do 
technológií, za najvýraznejšiu možno považovať septembrové spustenie nového 
prenosového voza do prevádzky. 
 Na základe predloženej správy, ktorá podrobne mapuje všetky činnosti RTVS v II. 
polroku 2017 možno konštatovať, že RTVS si splnila zákonom stanovené úlohy 
verejnoprávneho vysielateľa, preto odporúčam Rade RTVS túto správu prijať.“ 
M. Dzurjanin odprezentoval rozhlasovú časť. Za kvalitnú označil vianočnú ponuku programu 
a informoval o ďalších zásadných programových udalostiach. 
I. Nagy prečítala spravodajský príspevok k rozhlasovej časti: 
„Rádio Slovensko si udržalo svoju silnú pozíciu v éteri: Agentúra Median v 3. a vo 4. polroku 
mu namerala  17% počúvanosti v parametri „počúval včera“, čo je veľmi slušný výsledok 
vzhľadom k jeho verejnoprávnym úlohám. Len pre porovnanie: Expres ako najpočúvanejšie 
rádio mal 19%. V programe nenastali žiadne zmeny, Rádio Slovensko ostáva „vlajkovou 
loďou“ Slovenského rozhlasu čo sa týka informácií, aktualít z domova a zo sveta.  
Rádio Regina si stavia svoj program na základe vytýčeného hesla: Váš najbližší svet. Ako 
príklad by som uviedla špeciálny letný formát Folklórne leto. V tomto projekte sa odvysielalo 
zo Štúdia Bratislava 17, zo štúdia BB 12 a zo Štúdia Košice 11 folklórnych podujatí. Nie som 
špecialista na tento žáner, ale si myslím, že nezostal nepovšimnutý ani jeden festival tohto 
druhu. A to hovorím v dobrom slova zmysle. Deň otvorených dverí sa koná už tradične 5. 
septembra k meninám Reginy v Košiciach a v Bratislave. Škoda, že v BB z kapacitných 
dôvodov nie. Pochybujem, že by sa nedalo nájsť riešenie hoci aj mimo budovy RTVS. 
A spomenula by som ešte jednu reláciu: v cykle dejiny.sk ku Dňu ozbrojených síl na 22. 
septembra Robert Kotian a Peter Turčík pripravili mimoriadne zaujímavú reláciu Duchovná 
služba v armáde Habsburskej monarchie v ktorej sa diskutovalo o úlohe cirkvi v armáde od 
16. storočia. Je potrebné  zdôrazniť snahu na Regine vysielať na vianočné sviatky fíčre 
a autorské pásma v čo najväčšom počte premiérové. Že konkrétne o ktoré relácie ide, 
nájdete v materiáli. 
Rádio Devín má veľmi pestrú paletu programov: hudba, literatúra, publicistika a diskusie 
tvoria kostru tohto vysielania. Cez špeciálne projekty sa redakcia snaží vybudovať lepší 
kontakt s poslucháčmi: minulý rok napr.  to bola literárna súťaž Poznáte klasiku? –  do ktorej 
sa zapojili stovky poslucháčov. Relácia Rádio Devín na cestách zavítala na verejné nahrávky 
do Lučenca, Nových Zámkov a Banskej Bystrice, vyhodnotenie literárnej  súťaže Anasoft 
litera prebiehalo v MsDPOH v Bratislave a bolo spojené s diskusiou všetkých prítomných. 
Z bohatej ponuky hudobných programov spomeniem iba sobotňajšie priame prenosy 
operných predstavení z Milána a z Londýna, záznamy najlepších koncertov vážnej hudby 
z domova (BHS, BJD, Konvergencie a Melos-étos) atď. Bohatá je produkcia vlastnej tvorby, 
spomeniem iba jeden zaujímavý projekt Fórum mladých dokumentaristov, v ktorom 
v spolupráci so študentmi zvukového dizajnu VŠMU vznikla desiatka zaujímavých diel 
charakterizujúcich myslenie mladých ľudí. Nechcem vymenovať ďalšie zaujímavé relácie, ale 
upriamim Vašu pozornosť na Rádio Devín. 
Rádio FM aj naďalej objavuje a dáva priestor novej hudbe. Snaha vyjsť z Pyramídy a ísť 
medzi mladých je chvályhodná, aj týmto spôsobom sa získavajú poslucháči. Vo vysielaní sa 
prezentujú aj okrajové hudobné žánre ako world music, tvrdý rock, experimentálna hudba, 
hip-hop alebo elektronická tanečná hudba a v rozhovoroch dostávajú priestor autori, 
interpreti aj kritici. 
Rádio Slovakia International svoju štruktúru nemenilo: denné 30 minútové informačné bloky 
sa vysielajú v šiestich jazykoch o aktuálnych témach a udalostiach z politiky, ekonomiky, 
kultúry, histórie. Cyklus Naši a svetový vyhľadáva úspešných Slovákov žijúcich mimo vlasti,  
redaktori našli veľa naozaj mimoriadne zaujímavých ľudí. A ďalší cyklus Slováci vo svete sa 
zameriava na slov. komunity v zahraničí (našli ich v 16-tich krajinách). Tieto dva cykly sa 
vysielajú aj na Rádiu Slovensko resp. na všetkých troch Reginách. 
Maďarské vysielanie Rádia Patria si obhájilo svoju počúvanosť v oblastiach, kde príjem je 
kvalitný. Musím však dodať, že na škodu vecí ešte stále nie je bezproblémový príjem v istých 
oblastiach južného Slovenska.  Prúdové relácie dopoludnia aj popoludní sa ujali a vytvoril sa  
tím mladých zdatných redaktorov. Najmä žien, a musím poznamenať, že v týchto reláciách 
mi chýba mužský hlas.  Víkendové relácie sú ustálené. Skončil sa cyklus veľmi zaujímavej 
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diskusnej  relácie o jazyku Maďarov na Slovensku a v Maďarsku. Vďaka humornému 
ponímaniu tejto tematiky bola relácia veľmi obľúbená a v niečom podobnom by sa mohlo 
pokračovať. Relácia Brašňa sleduje a na vysokej úrovni reaguje na všetky aktuálne otázky 
školstva, a nielen národnostného. 
Národnostné vysielanie Rádia Patria vyrába programy pre 6 menšín. Minulý rok výraznými 
zmenami prešlo rómske vysielanie (v ostatných nastali programové zmeny v predošlých 
rokoch): navýšil sa rozsah vysielania pre Rómov o 11%. Dalo sa to uskutočniť  zapojením 
externých spolupracovníkov, ktorí boli vyškolení pre prácu v rozhlase. Tzv. nadstavbové 
hodinové  relácie vysielané vo štvrtok večer sú zamerané na život všetkých menšín a určené 
pre väčšinového poslucháča. Beseda s NEV je jediná živá kontaktná relácia vysielaná 
celoštátne o živote Rusínov na Slovensku. Vlani boli top-témou samosprávy. A ešte jedna 
dobrá správa: cez projekt Úradu vlády SR sa minulý polrok  školili redaktori pre rómske 
relácie. Tento rok sa v projekte pokračuje a do marca  sa vyškolí cca 30 ľudí, externých 
spolupracovníkov pre všetky menšiny. 
A na záver ešte pár slov o digitálnych rádiách: Pyramída sa venovala najmä 90-mu výročiu 
vysielania z Košíc a 60-mu výročiu z Banskej Bystrice odvysielaním úspešných  archívnych 
relácií. Rádio Junior svoju štruktúru stavalo na tematické týždne rozprávok a mládežníckeho 
čítania. Rádio Litera ako umelecká programová služba čerpá čiastočne z archívu 
Slovenského rozhlasu, ale v Tvorivej dielni v minulom polroku sa každý mesiac zrodila 
polhodinová premiérová relácia zameraná na niektoré dielo známeho autora  svetovej 
literatúry. 
Minulý polrok všetkých rádií bol pracný najmä kvôli politickým udalostiam, historickým 
výročiam a sviatkom. Celkove ich hodnotím pozitívne. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 25/2018: 
Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti RTVS za II. polrok 2017, vrátane informácie o 
plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu za IV. štvrťrok 2017 a ukladá predsedovi Rady 
RTVS, aby ju predložil Výboru NR SR pre kultúru a médiá. 
 
T: 28.02. 2018  
Z: predseda Rady RTVS. 
  
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / J. Chudík, P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo informoval, že v rámci tohto bodu sa vždy prerokováva aj odmena GR RTVS. Myslí 
si, že by mali fungovať nejaké pravidlá, a ak sa doteraz podľa nich fungovalo a schvaľovala 
sa odmena pre GR RTVS podľa nejakých kritérií, tak by sa aj teraz, po nejakých mediálnych 
výstupoch, mala činnosť GR RTVS hodnotiť podľa tých istých kritérií. Požiadal o vyjadrenie 
členov Rady RTVS. 
D. Soukeník uviedol, že téma odmien sa zbytočne pertraktuje v spoločnosti. Myslí si, že je 
prirodzené, aby v takejto inštitúcii boli platy nastavené tak, ako sú nastavené. Odmeny sú 
nastavené na exaktné kritériá a nevidí dôvod na zmenu. Z predloženej správy vyplýva, že 
kritériá splnené sú. 
I. Gallo sa spýtal rečnícku otázku, či sa niekedy stal prípad, že by GR RTVS nedostal 
odmenu v plnej výške. Odpovedal, že vždy boli splnené kritériá a tak bola vždy odmena aj 
schválená.  
M. Kákoš uviedol, že to, že sa rieši odmena pre GR RTVS je otázka zle postaveného 
zákona, kde je mzda GR RTVS zadefinovaná príliš nízko.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 26/2018: 
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Rada v zmysle § 8 ods. 1 písm. c) a podľa § 16 ods. 7 zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a čl. 
3 ods. 4 Štatútu Rady RTVS priznáva GR RTVS odmenu za IV. štvrťrok 2017 vo výške 100 
% mzdy vyplatenej za toto obdobie. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / J. Chudík, P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za II. 

polrok 2017 (spravodajca P. Kubica) 
R. Doehring podrobne odprezentovala vývoj výberu úhrad za II. polrok 2017. 
M. Kabát konštatoval za DK, že čísla sú povzbudivé a ťažko hľadať chybu v práci tohto 
oddelenia. 
D. Soukeník uviedol, že boli upozornení na riziká, že čím staršie dlhy, tým sa ťažšie 
vymáhajú a nedá sa čakať, že čísla pri starých dlhov porastú.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 27/2018: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o stave výberu úhrad za služby 
verejnosti poskytované RTVS za II. polrok 2017. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / J. Chudík, P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Súhrnná informácia o správnych konaniach vedených Radou pre vysielanie a 

retransmisiu proti RTVS v roku 2017  (spravodajca D. Soukeník) 
I. Gallo informoval, že v zmysle § 8 ods. 1 písm.) k  zákona o RTVS, Rada prerokúva 
právoplatné rozhodnutia Rady pre vysielanie a retransmisiu o uložení sankcie za porušenie 
povinností uložených osobitnými predpismi. Vyžiadali sme z tohto dôvodu sumár správnych 
konaní vedených RVR voči RTVS. 
M. Horváthová, zodpovedná za túto agendu, odprezentovala jednotlivé správne konania 
vedené Radou pre vysielanie a retransmisiu voči RTVS. 
D. Soukeník pochválil materiál za jeho prehľadnosť. Na DK diskutovali o pokutách za 
označovanie programov, kde je niekedy RVR veľmi subjektívna. Počet konaní oproti 
minulému roku mierne stúpol, ale oproti vzdialenejšej minulosti je na tom RTVS stále veľmi 
dobre.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 28/2018: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Súhrnnú informáciu o správnych konaniach 
vedených Radou pre vysielanie a retransmisiu proti RTVS v roku 2017. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / J. Chudík, P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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10. Prehľad súdnych sporov RTVS k 31.12.2017 (spravodajca D. Soukeník) 
I. Gallo uviedol, keďže ide o živé súdne spory, tak je potrebné prerokovať tento materiál 
v neverejnom režime. 
Členovia Rady RTVS odhlasovali neverejný režim.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 29/2018: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Prehľad súdnych sporov RTVS k 31.12.2017. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / J. Chudík, P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo dal návrh na vypustenie bodu č. 11, keďže materiál bol v podstate prerokovaný 
v ostatných bodoch. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas. 
 
11. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo informoval členov rady o došlej pošte a po diskusii o jednotlivých podnetoch sa 
členovia Rady RTVS dohodli na ich vybavení a odpovediach pre sťažovateľov.  
 
12. Rôzne  
I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS.. 
 
 
 
 
 
 
V Bratislave 22.2.2018. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
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